
Dagsorden til Lokalrådsmøde
Onsdag den 7. december 2022,
kl. 18.00 – 19.00 i hallen. Herefter julefrokost.

Deltagere: Kristina, Jesper, Daniel, Sanne, Birgitte, Mark, Allan, Trine
Afbud: Søren

Pkt
nr.

Dagsorden Referat

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt

2. Årshjul m.m. Årshjul lagt ind i google drev

Daniel skal kobles op

Arbejdsgrupper skubbes til mødet i januar

3. Nyt fra arbejdsgrupper:
● Branding Gruppen

○ Informationsplatform
○ Salg af annoncer
○ Plan for relancering af film
○ Drift af infoskærme

● Vej og Park
○ Vestergade
○ Trampesti
○ Trafik i Nørregade (i samarbejde

med Erhvervsforeningen)
○ Omfartsvej
○ Ren By
○ Flagallé
○ Fortov Risagervej
○ Cykelsti - Jernvedvej
○ Lys i Verdensskoven - Sanne
○ Grønne områder

● Byggegrunde/lokalplaner
○ Status på boligforeningshuse på

Bavnehøj.
● Ældre

○ Status seniorboliger

● Børn & Unge / Skole og institutioner

● Teknik og Bygge
○ Drøftelse af lokalplaner for

Nørregade

● Økonomiudvalget

Arbejdsgrupper:
Branding - infoskærmene lukkes ned pr. 31.12.
Kristina skriver ud til foreninger + vi skal have styr
på fakturaer, der skal sendes ud. Kun på
hjemmesiden. Kristina synes, vi skal fastholde den
nuværende takst - ikke sætte prisen op i takt med,
at vi lukker en del af ydelserne ned.
Kristina følger op på, hvad prisen for hjemmesiden
er.
Per har udarbejdet et skriv - det sendes til Sanne.

Kontakt fra Gørdingfilm-producenten med
forespørgsel om fornyelse, men det er der ikke
behov for pt. Samtidig gjorde hun opmærksom på,
at vi var utilfredse med deres forretningsmetode.
Den ny brandinggruppe tager relanceringen af
filmen op efter nytår.

Vej og park:
Fortsat fokus på knallertkørsel
Vestergade er færdig
Trampesti stort set færdig - den økonomiske del er
fortsat ikke afsluttet - Sanne ønsker en afklaring
inden jul. Gruppen sørger selv for at finde en
løsning.
Gave til spejderne som tak for indsatsen til
indvielsen - evt. børnewaders.

Trafik i Nørregade:
Pt er bumpene ikke tilstrækkeligt høje - der
kommer en opfølgning
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P-båsene er afsat i budgettet i 2024, men vi vil
presse på for at få det gjort samtidig med
udbedringen af asfalten.

Opsamling på klimamødet når Søren er med til
næste møde
Undersøg muligheden for at invitere Lars Nielsen
med til et møde, så han kan fortælle lidt om, hvad
der rører sig ift. solcelleparker.

Status på boligforeningshuse:
Pågående dialog mellem boligforening og
kommune.

4. Førstehjælpskursus d. 16. januar 2023 Førstehjælpskursus fuldt booket. Er der evt.
mulighed for et ekstra kursus? Daniel deltager og
vurderer muligheden for at tage billeder til
Sognebladet

5. Julehistorie til JV Decemberkoret har 10 års jubilæum

6. Emner til Sognebladet + hjemmeside +
infoskærme
Husk deadline til Sognebladet!!!

7. Evt.
Formandsmøde

Snak om Odense-model, hvor lokalrådene får et
beløb at disponere over. Det undersøges.
Tilskuddet til lokalrådet er 9.000 + 2 kr. pr. borger.
Hvis lokalrådene kan blive enige om en ny model,
så er kommunen åben over for det. Det mener vi
ikke er realistisk.

Pulje på 375.000 kan søges hos plan og
by-udvalget, hvis vi har ønsker. Forslag er at se på
den gamle port til Glif og pladsen foran og give det
en opfriskning.
Sættes på til næste møde.

Plan- og byudvalget: hvilke hængepartier har vi til
mødet med dem i april.

Områdebeskrivelser af alle områder

Drøftelse af høringsportalen - hvis man er tilmeldt,
får man notifikationer fra hele kommunen. Det
bliver ændret, så man kan vælge et specifikt
område.

Intro til nye lokalrådsmedlemmer i marts -
indkaldelse følger
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Opfordring til at bruge Anne Marie -
landsbykoordinator.

Lokalrådspuljen kan søges 1. april og 1.
september.

Visionsrunder: hvad kom der ud af dem - svaret
er, at de er ved at sortere i forslagene. De sendes
ud efter jul, så vi kan forholde os til dem.

8. Næste møde er:

Punkter til mødet i januar:
● Nye arbejdsgrupper
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